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1. Verwelkoming 

 

2. Alcoholproblematiek bij jongeren: Jeroen Chanterie van café Bar Choque  

Jeroen Chanterie: Wij krijgen een relatief jong publiek over de vloer, vooral 14 tot 18 jarigen. Het valt ons 

op dat er een steeds jongere leeftijd is van jongeren die op café gaan en alcohol proberen te krijgen. Het is zo 

problematisch geworden dat wij het probleem niet meer aankunnen, daarom richten we ons tot de jeugdraad. De 

jongeren maken namelijk valse identiteitskaarten om aan drank te geraken. De druk op onze garçons is te groot 

waardoor de jongeren nog steeds door de mazen van het net glippen. We hebben zelf al jongeren ingeschakeld om 

te controleren of jongeren die minderjarig zijn aan drank geraken. Dit blijkt wel degelijk het geval. Kinderen van 

13-14-15 jaar kunnen heel gemakkelijk alcoholische dranken kopen. We hebben dit probleem al een aantal keer 

gemeld bij de politie, maar zij doen hiervoor onvoldoende om dit probleem aan te pakken. We zien dat het ook 

vaak dezelfde jongeren zijn die te veel drinken. We hebben de F.O.D. Volksgezondheid aangeschreven over hoe 

inventief de jeugd is om alcohol te kunnen bemachtigen, maar vanuit de F.O.D. is er weinig gebeurt om het 

probleem aan te pakken. Dan hebben we ook langs geweest bij Vincent Van Quickenborne, de burgemeester van 

Kortrijk en Daniel Termont, gewezen burgemeester van Gent. In Kortrijk werken ze bijvoorbeeld met een 

bandjessysteem. Als je drank wil kopen op café moet je eerst langs bij een persoon om een bandje volgens 

leeftijd te krijgen. Er werd ons beloofd dat er bandjes zouden voorzien worden door stad Waregem tegen het 

begin van het schooljaar, ondertussen zijn we maart… Is er iemand van de stadwinkel of dergelijke die hiervoor 

bevoegd is die bandjes op basis van de identiteitskaart zou kunnen uitdelen?  

Flor Coussement: Die bandjes komen er, er was nog een probleem met het ontwerp maar momenteel krijgen 

we al een maand geen antwoord meer van de designer. We proberen dit zo snel mogelijk in orde te brengen.  

Jeroen Chanterie: Zou er naast die bandjes ook een interne sensibilisering met flyers kunnen gebeuren, in 

hoeverre kunnen we samenwerken met de jeugdraad om te sensibiliseren?  

 

 

Maandag 25 maart @ KAJ De Snaere  

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden 

 
Aanwezig: BULTHEEL Tiele (Chiro Nieuwenhove), DESMET Simon (Chiro Waregem centrum), VERMEERSCH Meru 
(Chiro Waregem Centrum + stuurgroep), DESLOOVERE Lucas (Chiro Gaverke), DESLOOVERE Leontine (Chiro Gaver-
ke), VANDENBUSSCHE Robbe (Chiro Gaverke), DE BAERE Bernd (KLJ Waregem), CHRISTIAENS Matthis (Jong N-VA), 
DEBOISERIE Josse (Chiro Desselgem), BIEBUYCK Louis (Chiro Desselgem), LANNOO Arne (Chiro Desselgem),  ANGEL 
VERDUGO VASQUEZ Miguel (KSA Waregem en Jong Tempeliers), WEYTENS Ian (KSA Waregem), DE PRAETERE Ruben 
(KSA Waregem), MEYFROOT Bram (Chiro Leieland), TIJTGAT Stef (Chiro Leieland + KAJ De Snaere), DESMET Tim 
(Chiro Oetsjiekoetsjie), VAN EECKHOUT Marcial (Chiro Oetsjiekoetsjie), DE WAELE Ditte (JH Den Uitvlucht), DE 
BLAUWER Marthe (JH Den Uitvlucht), DE BRANDT Jochem (Voorzitter jeugdraad & Gewest Oe Est?), MEERSMAN 
Camille (Scouts Waregem), HIMPE Louise (Scouts Waregem), DUMOULIN Kobe (Speelpleinwerking Het Pad), HEY-
ERICK Axel (JNM Leievallei), ADRIAES Bert (JNM Leielevallei), CLAERS Lenny (Speelplein de Speelberg), VAN 
WYNSBERGHE Philippe (Speelplein De Speelberg), (VERSCHUEREN JENS (Stuurgroep), DECLERCQ Hannes 
(Stuurgroep), CHANTERIE Jeroen (Café Bar Choque), COUSSEMENT Flor (jeugdconsulent), CLAERHOUT 
(Jeugddienst), NEIRYNCK JO (Schepen van jeugd) 

 

Verontschuldigd:  Gezinsbond Waregem, Jeugdschaakclub Luctor et Emergo, Jong VLD, VERMEERSCH Uma 
(Stuurgroep), LAVAERT Lotte (Stuurgroep & Gewest Oe Est), BESARD Cindy (KLJ Waregem + Wimbo + Stuurgroep), 
VANKEIRSBILCK Semmi (Stuurgroep), STEEGHERS Robin (Chiro Gaverke + stuurgroep) 

Gespreksleiding: DE BRANDT Jochem (voorzitter jeugdraad) 
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Flor Coussement: Er bestaat een platform Middelenpreventie waar verschillende partijen aanwezig zijn zoals de 

scholen, SV Zulte Waregem, het welzijnshuis, de betrokken schepenen, de politie,… Het lijkt mij een goed idee 

dat je daar de situatie kan kaderen zodat duidelijk wordt dat het probleem veel groter blijkt dan gedacht.  Het 

zou goed zijn dat dan ook de voorzitter of een stuurgroeplid van de jeugdraad aanwezig is op de volgende 

bijeenkomst. 

Matthis Christiaens: Jong N-VA wil dit probleem ook zeker een voorleggen aan hun gemeenteraadsleden. 

Jeroen Chanterie: Naar boetes toe is het zo dat de uitbater, de schenker en de doorgever van drank kunnen 

beboet worden. Tot op heden is er nog nooit een boete uitgeschreven voor een persoon die drank doorgeeft aan 

minderjaren. Dit is zeker ook belangrijk voor jeugdvereniging die fuiven organiseren. Bij vaststelling zal de 

organisator mogen opdraaien voor de kosten. 

Simon Desmet: Ik denk dat het belangrijk is dat je de ouders bij het probleem betrekt en werkt via de 

scholen. 

Jeroen Chanterie: Is het misschien een idee om een open brief naar de scholen + voordrachten in de scholen 

te geven voor leerlingen leeftijd 13-15 jaar dat zij niet welkom zijn in de Waregemse cafés zonder ouderlijk 

toezicht? 

Flor Coussement: Ik stel voor dat je het probleem en de voorstellen voorlegt op het eerstvolgende overleg 

van Middelenpreventie. 

 

3. Evaluatie 100 dagen 

 
 Het jeugdhuis heeft heel veel positieve reacties gekregen. Door de 100 dagen activiteit is er een hele groep 

jongeren die nu wil helpen bij JH Den Uitvlucht. Tot 21u zat het jeugdhuis vol, daarna zijn velen naar Gent 

vertrokken, toch hadden wij in vlagen nog jongeren die toekwamen en weggingen over de hele avond.  

 Op de Markt op vrijdag morgen is alles goed verlopen.  

 Vragen jullie nog eens na bij jullie oudste leden wat de ervaringen zijn van de 100 dagen? 

 

4. Evaluatie jeugdreceptie 

 
 KSA: Het was wel goed maar er was weinig volk op de receptie. Het volk dat er was stond in “kliekjes” 

vooral per jeugdvereniging. Dat is wel jammer.  

 Jochem De Brandt: De receptie gaat beter niet meer door op een zondagavond. Een idee is om deze te 

koppelen aan een jeugdraad op zaterdagnamiddag. Eenmalig zou de jeugdraad dus doorgaan op een 

zaterdag in plaats van een maandag. Aansluitend met de jeugdraad van februari of maart zou de 

jeugdreceptie dan doorgaan. We zouden de jeugdraad deze ene keer ook weer willen laten doorgaan in de 

raadzaal van het stadhuis waar de gemeenteraden doorgaan. Dit leek voor iedereen een goed voorstel. 

 

 5. Brandveiligheid en geluidsmetingen op fuiven 
 

 Het is belangrijk dat de richtlijnen voor (brand)veiligheid gevolgd worden. Zo werd vastgesteld dat er op de 

fuif van de KSA een soort pyrotechnics gebruikt werden. Na overleg met Dekasound bleken dit geen echte 

pyrotechnics te zijn maar sparkulars, hittevrije toestellen die gebruikt worden in theaters waar pyrotechnics 

niet mogen gebruikt worden. Toch raden we aan om goed af te spreken hieromtrent met de klank –en 

lichtfirma.  
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 Gasflessen voor de tapinstallaties moeten met een stevige metalen ketting worden vastgemaakt. 

 Muziekvergunningen moeten gerespecteerd worden. Hierop staat het tijdstip en geluidsniveau dat de stad 

verleent bij het organiseren van muziekactiviteiten. Wie dit niet respecteert is in overtreding. Hierbij is het 

ook van belangrijk te registeren met de decibelmeter. Als er achteraf klachten komen kan het verslag van 

de decibelmeter als bewijsmiddel gebruikt worden. Zonder registratie is het hun woord tegen dat van de 

organisator.  

 

6. Schepenkwartiertje 

 

Jo Neirynck: Tijdens de fuif van Chiro Oetsjiekoetsjie werd er buiten op alle borden en banners een naam van een 

meisjes geschreven om haar “Sweet 16” te promoten. Er wordt dan ook gevraagd om alle opschriften te 

verwijderen.  

Marcial Van Eeckhout: Alles werd verwijderd, enkel van de banner van de Chiro kon het opschrift niet verwijderd 

worden.  

Jo Neirynck: Best eens dienst gebouwen hiervoor contacteren.  

 

7. De Tuut van Tegenwoordig 

 
Waregem doet opnieuw mee met een oordoppenactie voor oordopjes op maat met korting.  De actie loopt van 

26/04 tot 4/05 bij het Oorhuis in Waregem. Vroeger betaalde de CM nog eens 30 euro terug bij aankoop van 

oordoppen op maat, maar dit wordt niet langer gedaan. Mogelijks gebeurt dit wel nog bij andere ziekenfondsen, 

maar dit vraag je best eens na bij de mutualiteit in kwestie. Om deel te nemen aan de actie surf je naar: 

https://www.weekvandeoordop.be/ 

 

8. Bevraging scholen 

 
Welke thema’s willen jullie bevraagd zien door de jeugdraad in de lagere scholen? 

 Pesten 

 GSM-gebruik 

 Energiedrinks en gezonde voeding 

 Mobiliteit 

 Respect 

 

9. Advies jubileumtoelage 
 

Door het Decreet Lokaal bestuur is het zo dat er een wijziging is in de wetgeving waar we als stad niet zomaar 

schenkingen of Waregembons kunnen geven aan verenigingen, tenzij dit expliciet opgenomen werd in een 

reglement. Vandaar dat we het reglement overlopen om eventuele aanpassingen door te geven: 

Advies jeugdraad: goedgekeurd mits wijziging vergoeding: 25 euro aan Waregembons per 5 jaar.  
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7. Varia 

 

 Jeugdverenigingen die een vorming hebben gevolgd kunnen de helft hiervan terugbetaald krijgen. Hiervoor 

moeten de attesten + het aanvraagformulier worden binnenbracht bij de jeugddienst. 

 Alle nieuwe materiaal van de uitleendienst is aangekomen en kan vanaf april gereserveerd worden. 

 KSA: Waarom worden er altijd voetbaldoeltjes gezet en zijn er geen basketpleintjes?  

Flor Coussement: Er zijn verschillende basketbaldoelen in Waregem namelijk, de Koning Albertstraat in 

Beveren-Leie, Ijzerland in Desselgem, de Lijsterlaan in Waregem, Steenstede in SEV,… De enige reden 

waarom er meer voetbaldoelen staan, is omdat voetbaldoelen op gras kunnen geplaatst worden, voor basket 

is asfalt nodig. 

 Jeugdhuis Den Uitvlucht is nog op zoek naar een goede locatie om hun technofeest Wazig te organiseren. 

Deze editie zullen er enkel vrouwelijke deejays draaien, waarvan iemand van Kompass Klub. Wie een goede 

locatie weet voor een feestje tot in de vroege uurtjes mag dit laten weten aan het bestuur van het 

jeugdhuis. 

 De elektriciteit werkt niet meer in het lokaal van het Jeugd Rode Kruis. De zekering is uitgevallen door 

overbelasting. De jeugddienst geeft dit door aan dienst gebouwen. 

 Chiro Leieland zoekt nog tenten voor op kamp van 22-31 juli. Vermoedelijk is Akabe Funk dan al terug van 

kamp, best eens bij hen navragen. 

 Mooimakers Imog: Jeugdverenigingen die zich engageren om maandelijks een zone op te ruimen komen in 

aamerking om 112,50 tot 1125 euro te verdienen. Meer info: https://mooimakers.be/operatie-proper 

 Het skatepark is slecht belicht, vooral in de wintermaanden als het al vroeg donker wordt kan het skatepark 

niet gebruikt worden. Kan daar iets aan gedaan worden? 

 Chiro Gaverke: is het mogelijk om een standalone mengpaneel van Pioneer aan te kopen voor de 

uitleendienst? Chiro Gaverke laat nog weten aan de jeugddienst over welk type mengpaneel het juist gaat. 

De jeugddienst zal de aanvraag bekijken. 

 JNM: De Koning Boudewijnstichting steunt projecten en burgers die zich engageren voor een betere 

samenleving. Net zoals andere jaren beloont Dokter Jules de jeugdbewegingen die een creatief idee hebben 

dat maatschappelijke waarde biedt. Wie tussen 15 oktober en 27 november 2018 een maatschappelijk 

relevant project indiende krijgt een geldbedrag om dit project te realiseren. JNM deed mee met een 

project om een fijnstof-sensornetwerk te bouwen van minstens 40 sensoren om permanent de luchtkwaliteit 

in kaart te kunnen brengen en zo te helpen verbeteren. Wij kregen hiervoor 2000 euro van de stichting om 

dit te realiseren. Jeugdverenigingen die dus een goed idee hebben komen zeker in aanmerking. 

 

9. Jeugd– en vormingskalender 

 
Bekijk hier het volledige aanbod aan jeugdige evenementen!  

 

https://mooimakers.be/operatie-proper
https://www.facebook.com/pg/jeugdraadwaregem/events/?ref=page_internal

